
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van vrijdag 25 maart 2016

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno (vanaf 12:46), Bart, Bram, Fanne (tot 12:50), Jari, Joni, Katelijne
(vanaf 12:34), Lien (vanaf 12:32), Marlies, Reinout (vanaf 13:20), Sander, Simon, Stijn Cam-
bie (tot 13:19), Yanice

Afwezig: Anton, Tom Vervoort

Verontschuldigd: Carolyne, Quentin, Tine

Waarnemer: Aiko, Joke

De vergadering wordt geopend om 12u30.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Overschot couscous eetstand weggooien Joni Ja
Nadenken over activiteit met proffen Sport Ja
Pull Jeroen nakijken Fanne, Yanice & Sander Ja
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal Nee
Posters lezing Maes Gak Nee
Locatie mannenavond Reinout Nee

Reinout heeft nog een mail gestuurd naar VTK en gaat ook nog eens langsgaan. Er wordt ook voorgesteld om
naar logistiek te mailen in plaats van naar kar@vtk.be. De activiteit met de proffen gaat niet door. De pull van
Jeroen is nagekeken en is wel degelijk een XL, dus hij moet deze betalen. De poster van de lezing van Maes zal
door Grafisch ontworpen worden.

Mededelingen

• Er is decaanoverleg geweest. Over de kringruimte is gezegd geweest dat er eventueel een grote en een kleine
vergaderruimte voor alle kringen voorzien kan worden. Ze weten hoeveel we nu hebben en dat geven ze
normaal gezien terug. Er wordt nog bekeken hoeveel ze daar hebben en of we de living kunnen behouden.
Er is voorgesteld om een secretariaat te maken voor Wetenschappen waar mensen heen kunnen gaan met
vragen, dat uitgebaat zal worden door studenten. De decaan vindt dit wel oké, maar dan moet het eerst
beter uitgewerkt worden. Het wordt nog besproken met Scientica.
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Voor tweehonderd jaar faculteit Wetenschappen gaat de faculteit van alles doen. De departementen en
de opleidingen zelf gaan de kans krijgen om iets te doen, alsook de studenten en hun kringen. Dit kan
bijvoorbeeld een debat zijn of iets dergelijks. De faculteit wilt hier wel geld aan besteden, maar dan moet
de kwaliteit goed zijn en moet de sponsoring overeen komen met die van hen. Alumni kan hier misschien
bij betrokken worden.

De decaan was verder ook tevreden over de manier waarop wij omgaan met KULAK en internationaal-
studenten. Alumni blijft moeilijk en daarom had de decaan het voorstel om jong VWNIL (Vereniging voor
Wiskundigen, Natuurkundigen en Informatici Lovanienses) op te richten, om activiteiten te doen met mensen
die net afgestudeerd zijn. Dit zou dan voor elke kring van Scientica moeten gebeuren. Anne gaat rondhoren
of hier mensen interesse voor hebben. De decaan gaat ook een lijst doorsturen met alle richtingen die we
vertegenwoordigen.

• Op de kriververgadering was de rest akkoord om geen guidogidsen te verkopen op de CuDi. Codices gaat
als ze rekening houden met de stock, cursussen kan maar hoeft niet perse. De codices worden nog verder
besproken op de Scientica AV.

• Voor Survival of the Students hebben we vijftien shiften. Als obstakel wilden we een bumperbal doen bij het
kasteel van Arenberg om lopers omver te gooien, maar er wordt gezegd dat dit misschien te veel pijn gaat
doen. We moeten een risico-analyse maken om dit te bekijken.

Update Webteam

De back-up pc is hersteld, er zijn nieuwe spamfilters en er wordt verder gewerkt aan de overschakeling van Salt
naar Ansible.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Aardbal

Het was Geos vs de rest. Waarschijnlijk was er deels door de kroegentocht weinig volk van Wina. Er zijn nog wat
wafels over en deze zullen gebruikt worden voor de SotS. Het was leuk en de factuur van twee euro wordt nog in
orde gebracht.

Kroegenocht

Er was wel wat volk, maar toch was het geen groot succes. Een aantal café’s waren gesloten omdat het maandag
was. Een deel van de eerstejaars had voorgedronken op kot en er waren er ook wat die door wilden om op
fakbartocht te gaan. EJW is dan maar mee op fakbartocht gedaan. Het heeft 7,60 euro boven begroting gedraaid.

Lenteconcert

Er waren heel wat positieve reacties, mensen vonden het leuk. Er waren redelijk veel proffen en assistenten. De
eerstejaars wisten wel niet goed wat het was, dus EJW had hier beter iets meer informatie over gegeven. In de
zaal was alles oké op de micro’s na: mensen moesten zingen in spreekmicro’s met als gevolg dat hun stem soms
weg viel. De shiften waren soms hectisch en een deel van de drank was vergeten. Er waren al niet genoeg glazen
voor één receptie, dus voor twee waren het er zeker te weinig en tussendoor afwassen was niet gemakkelijk. De
opbouw en afbraak verliepen wel vlot, maar er moet wel duidelijk gemaakt worden aan de shifters dat de afbraak
kan uitlopen. Het Lenteconcert heeft 66 euro boven begroting gedraaid als we nog 200 euro van de commissie van
cultuur krijgen. Daar moeten ook nog subsidies van LOKO bijkomen. De Gouden Krijtjes hebben 73 euro boven
begroting gedraaid.
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Marginalenbar

Het was top, maar niet heel druk dus de opkuis was gemakkelijker dan vorige jaren. Rond vier uur was het praktisch
leeg. De Cara was op een redelijk uur op, de cocktail was een succes en power hour was ook goed, al waren er
iets te weinig dobbelstenen. Er zijn wel maar twee vaten gedronken. Jammer genoeg zijn er wel acht stoelen
gestolen, waar we nog niets van gehoord hebben. Deze zullen door ons betaald moeten worden, dus we spreken
de verzekering hier over aan. Alma heeft ook vier kartonnen Cara gevonden, de gevolgen daarvan vallen ook nog
af te wachten. We hebben al gezegd dat dit van ons is. Waarschijnlijk heeft de bar wel oké gedraaid.

Scientica TD

De organisatie was oké, maar er was maar honderd man. Dat is minder dan de helft van het volk dat we verwacht
hadden. Financieel was dit dus heel slecht, de schade wordt verdeeld over de vijf kringen. Nick van Scientica
moest het organiseren, maar vond dit niet zo leuk. Volgend jaar kunnen daarom misschien de vijf feestpresides
het organiseren en daar de hele avond aanwezig zijn. Dat was dit jaar eigenlijk ook al het idee.

Activiteiten in de nabije toekomst

Lezing Delaware

De reclame voor de lezing mag stilaan op gang komen. Zoals reeds gezegd is er tachtig euro voor nodig.

Herbegroting

Opmerkingen exploitatie

• Er is veel cola aangekocht, omdat deze in aanbieding was.

• Er is nog maar rond de veertig euro van het werkingsbudget van Bar gebruikt, maar we gaan dit budget niet
veranderen. De onvoorziene kost van Bar kan dan bijvoorbeeld naar de gestolen stoelen gaan.

• CuDi draait erg onder begroting, omdat we daar dit jaar weinig geld van krijgen.

• De onvoorziene kost staat nog op 600 euro, dus daar halen we de helft van af.

• Halftime is te laat aangevraagd en wordt geschrapt, wat weer honderd euro extra is.

• Voor de lezing van Delaware is nog tachtig euro nodig. Honderd euro van hun sponsoring is naar de Jobfair
gegaan, dus dat moet weg bij onze inkomsten.

• Aangezien er op de vorige lezingen veel drank over was, wordt voorgesteld om minder geld in de laatste
lezing te stoppen. Dit wordt niet gedaan.

• Redactie geeft minder uit dan ze nodig hebben, dus daar kan nog honderd euro uit.

Ondanks de situatie bij CuDi, draaien we hiermee 1367,25 euro boven begroting.

Voorstellen

• Scientica TD

• Drie vaten van bar afschaffen, hiervoor wordt geknokeld (105 euro)

• Postzegels voor de ereledenbrieven (75 euro)

• Extra geld in de BBQ (voor 500 euro extra zou het gratis kunnen)
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• Extra geld voor de laatste bar, de Avatarbar

• Nieuwe friteuses, want er zijn er wel wat kapot (een dubbele is 80 euro)

• Mannen- en vrouwenavond

• EJW-receptie

• Bij elke bar wat extra: de pyjamabar, de tropicalbar en de duvelbar

• Extra cavaglazen (100 keer 60 cent, dus 60 euro)

• De lezing van Delaware: 80 euro

Uiteindelijke verdeling

• Investeringen:

– Dubbele friteuse: 80 euro

– Postzegels ereleden: 75 euro

– Cavaglazen: 72 euro

• Bar:

– Drie vaten van bar afschaffen: 105 euro

– Duvelbar: 50 euro extra

– Pyjamabar: 50 euro extra

– Tropicalbar: 50 euro extra

– Avatarbar: 230.25 euro

• Andere activiteiten:

– Delaware lezing: 80 euro

– BBQ: 500 euro extra

– Mannen- en vrouwenavond: 50 euro extra

– EJW receptie: 20 euro extra

Sander stelt voor om minder geld in de ontgroening te steken zodat er minder straffen zijn en er wordt uiteraard
geknokeld om dit niet te doen.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 24/04/2016
Posters lezing Maes Grafisch 24/04/2016
Locatie mannenavond Reinout 24/04/2016
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Varia

• Joni: ’Bedankt om af te komen, veel succes in de campagne. Rust goed uit en drink veel in de campagne.’
- Sander: ’Zei je nu rust goed uit en drink veel in de campagne?’

• Bart: ’Vrolijk Pasen.’

• Reinout: ’Ik dacht dat ik om 14u presentatie had, maar blijkbaar was die om half 9, dus kreeg ik net een
mail dat ik die heb gemist.’

• Arno: ’Oh fuck.’

• Anne: ’Fijne Pasen, goede paasvakantie, fijne campagne en aan Lolcomité: veel cheaten!’

• Jari: ’Ik kon niet meer volgen tijdens de varia. Dit was de eerste keer dat ik secretaris was en direct ook de
laatste, er is echt geen ruk aan. Fijne Goede Vrijdag, vier de dood van Jezus maar goed!’

De vergadering wordt gesloten om 13u26.

Jari Peeperkorn (notities)
Carolyne Peelman (verslag)

De volgende vergadering gaat door op zondag 24 april 2016 om 22u00 in de Winaliving.
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